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ZÁPISNICA  zo zasadania   

Výboru mestskej časti č. 3 Trnava - sever  
 

26.2.2015 
 

Miesto: zasadacia miestnosť Msú, Trhová ulica č. 3, Trnava 

Deň:  26.2.2015 

Čas: 17.45 hod. 

Prítomní: 

Organizačný referát z Msú : Mgr. Tomáš Moťovský 

Poslanci: 

Mgr. Veronika Virágová 

Emanuel Gronský 

 MUDr. Branislav Kramár 

              MUDr. Štefan Krištofík  

              Juraj Fuzák 

              Bc. Martin Královič 

Neposlanci: 

RNDr. Ing. Ladislav Franek 

Mgr. Martina Chvostálová 

Ing. Anton Kollár 

Mgr. Dušan Martinovič 

Mgr. Peter Sloboda 

Ing. Mgr. Branislav Zápražný 

Neprítomní:   MUDr. Zuzana Havlíková 

 

Program:    

1. Otvorenie a úvodné informácie 
2. Voľba predsedu, podpredsedu a sekretára VMČ 
3. Rozdelenie informačných skriniek 
4. Rôzne  
5. Záver   

 

1. Otvorenie zasadania a voľba predsedu, podpredsedu a sekretára VMČ 

Na úvod privítal Mgr. Moťovský členov Výboru mestskej časti č. 3 Trnava – sever a vyzval ich, 
aby si zvolii predsedu, podpredsedu a sekretára VMČ. 

2. Voľba predsedu, podpredsedu a sekretára VMČ 

Za predsedu VMČ bola zvolená Mgr. Veronika Virágová, 
podpredseda: Emanuel Gronský, 
sekretár: Mgr. Martina Chvostálová 
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3. Rozdelenie informačných skriniek 

 ul. J. Hlubíka – Bc. M. Královič 

 ul. Kukučínova – Ing. Mgr. B. Zápražný 

 ul. Veterná -  pri Tvorsade – Mgr. V. Virágová 

 síd. Na hlinách -  pri PNS – Ing. A. Kollár 

 ul. Špačinská – Mgr. M. Chvostálová 

4. Rôzne 

a) Podnet - Zo strany MUDr. Krištofíka bola vznesená požiadavka, aby sme sa na najbližšom 
zasadaní VMČ zaoberali opakujúcimi sa sťažnosťami obyvateľov prevažne ul. Špačinskej, síd. 
Zátvor a Vodáreň na pretrvávajúci zápach kanalizácie. MUDr. Krištofík už 
v predchádzajúcom období z vlastnej iniciatívy ponúkol jeden zo spôsobov riešenia tohto 
problému a táto ponuka bola opätovne predložená členom VMČ. 
Rozhodnutie - zistiť, aké kroky sa doposiaľ podnikli v tejto súvislosti a ako tento problém 
riešila Trnavská vodárenská spoločnosť (ďalej len TAVOS) v minulosti. Na základe zistených 
skutočností sa VMČ rozhodne aké ďalšie kroky sa podniknú. 

b) Podnet - Viacerí členovia VMČ poukázali na zlý stav povrchu vozovky na ul. Sibírskej, 
Olympijskej, Rovnej, Krajnej, Kukučínovej a Hajdóczyho ulici. 
Rozhodnutie – podávať viac žiadostí na mesto. 

c) Rozhodnutie - Na základe sťažností občanov z ul. Slnečnej, Kukučínovej a Ustianskej pre 
zhustenú dopravu, budeme žiadať o prehodnotenie dopravnej situácie na Hajdóczyho ul.  – 
zrušenie jednosmernej cesty. 

d) Podnet – čistenie ulíc  
Rozhodnutie – Požiadať firmy TT- Komfort a A.S.A o zverejnenie termínov, kedy sa čistia 
jednotlivé ulice a apelovať na občanov, aby si v danom čase preparkovali autá a uvolnili 
cestu. 

e) Podnet – Viaceri členovia žiadali, aby sme sa na najbližšom  zasadaní VMČ venovali 
problematike parkovacieho domu Na hlinách. Pán Fuzák sa vyjadril, že sa bude snažiť 
z pozície poslanca bojovať za to, aby stavba nebola tak, ako je navrhnutá, zrealizovaná. Pán 
Ing. Kollár v tejto súvislosti navrhuje, aby bolo prešetrené, či boli splnené zeleňové 
normatívy. MUDr. Kramár, ako bývalý poslanec, vysvetlil prečo sa mesto rozhodlo pre 
parkovací dom a ako obyvatelia dlhodobo žiadali o riešenie problému parkovania Na 
hlinách.  

5. Záverečné uznesenie 

a) členovia VMČ si zvolili predsedu, podpredsedu a sekretára VMČ 
b) aktualizáciu oznamov v informačných skrinkách si zobralo na starosť 5 dobrovoľníkov 

spomedzi členov VMČ 
c) boli vypočuté všetky dôležité podnety a pripomienky a boli zadefinované patričné 

rozhodnutia 
 

Záver 
Členovia VMČ sa dohodli, že si operatívne určia termín a miesto ďalšieho stretnutia VMČ. 
 
 
Zápisnicu spísal: Mgr. Martina Chvostálová 
Zápisnicu overil: Mgr. Tomáš Moťovský 
Zápisnicu schválil: Mgr. Veronika Virágová 
 
V Trnave dňa: 26.2.2015 


